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Yazısı 5.sayfada

Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Odalar Birliği (AESOB) 200 gram ekmeğin 10 lira olması 
ile ilgili zam tarifesini komisyondan geçirerek Bakanlığa sundu. AESOB Başkanı 

Adlıhan Dere, Akdeniz Gerçek’e verdiği açıklamada, komisyonun ekmek fiyatlarına 
zam kararını onayladığını belirtti. Arda KIR 6’da

EKMEK EKMEK 
ZAMMI ZAMMI 
YOLDAYOLDA

Gazipaşa ilçesinde, korsan taşımacılık 
diye tabir edilen mevzuata aykırı, yetkisiz 
ve izinsiz olarak yolcu taşıyanlara karşı 
yürütülen denetimler devam ediyor.6’da

KORSANLA 
MÜCADELE 
ILÇELERDE 

Akdeniz Turistik Otelciler ve 
İşletmeciler Birliği’nin (AK-
TOB) Geleneksel Mayıs Ayı 
Buluşması Commodore Elite 
Suites ve SPA’da gerçekleş-
tirildi. Manavgat Belediye 
Başkanı Niyazi Nefi Kara, 
“Turizmin başkenti olarak 
gördüğümüz Manavgat’ta, 
hep beraber çok daha güzel 
işler yapacağımıza inanıyo-
rum” dedi.6’da

MANAVGAT’TAMANAVGAT’TA TURiZM ZiRVESi TURiZM ZiRVESi

Muratpaşa Belediyesi Mayıs ayı Meclisi’nde Muratpaşa 
Belediye binasının bulunduğu alana yeni imar fonksi-
yonlarının eklenmesi konusu gündemde yerini almıştı. 
Konu ile ilgili açıklama yapan Belediye Başkanı Ümit 
Uysal’ın “Burada imar planındaki vasıfla kısmi yeni va-
sıflar yükleyerek, meclislerimiz uygun gördüğü taktirde 
yap-işlet-devret modeliyle bu işleri başarmak istiyoruz 
ve desteklerinizi bekliyoruz” sözleri yankı uyandırmıştı. 
İmar hukuçusu Köken, “Arkadaşların paraya gereksinimi 
var ama gözleri körelmiş. Sağduyulu bakmıyorlar” dedi. 
Tuğçe Çam 4’te

RANT ALANINA 
DÖNMESiN!  

Antalya Büyükşehir Be-
lediye Meclisi’nin eski 

üyesi ve imar hukukçusu 
Fahrettin Köken, CHP’li 

Muratpaşa Belediyesi’nin 
kreş alanlarını satışa ç 

ıkarmasına ilişkin “Birçok 
kentte olduğu gibi Antal-

ya’da sağlıklı bir imarlaş-
madan söz edilemez. Kreş 

alanları sosyal hizmet 
alanıdır. Kamu alanı rant 
alanına dönmesin” dedi

“SAĞLIKLI İMARLAŞMA YOK”

Yaşanılan ekonomik sıkıntılar ve enflasyonun durdurula-
mayışı sonrasında belediye kreşlerine vatandaşın talebi 
yükselirken, Antalya’nın en büyük ikinci ilçesi Muratpa-
şa’da belediyenin kreş alanlarını satmak için harekete 
geçmesi tepkileri de beraberinde getirmişti. Kreş alanla-
rının satışa çıkarılmasına ilişkin konuşan imar hukuku 
alanında çalışmalarda bulunan emekli avukat Fahrettin 
Köken, “Kreş alanları kamu kullanımına tahsis edilmiştir. 
Gerek ilçe belediyelerinin gerek büyükşehir belediyeleri-
nin kreş işletmek gibi bir sorumluluğu var” dedi.

ARKADAŞLARIN GÖZLERİ KÖRELMİŞ 

ŞEHİR, İNSAN 
VE TRAFİK (1)

VATAN EVLATLARI 
İÇİN DE BEKLERDİK

Altı Nokta Körler Derneği 
Antalya Şube Başkanı Ahmet 
Oktay, görme engelliler için 
ulaşımda sesli sinyalizasyon 
talebinin hayata geçme-
diğini belirterek Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’e seslendi. 
Nizamettin ÖZMEN 6’da

ALTI NOKTA 12 YILDIR 
BEKLiYOR  

Çağdaş Gazeteciler Derneği 
(ÇGD) Akdeniz Şubesi’nin yeni 
ofisi “Gazeteci Evi” açıldı. Ön-
ceki dönemlerde ÇGD Akdeniz 
Şube’de başkanlık 
yapan gazeteci 
Seyhan Kurtman 
da açılışta anıldı
sayfa 8’de

ÇGD ESKi BAŞKANI’NI UNUTMADIÇGD ESKi BAŞKANI’NI UNUTMADI

Antalya’da evinde 
misafir ettiği 
sevgililere 4 bin 
lira borç verip ala-
mayan kişi, çiftten 
kadın olanın cüz-
danına el koydu. 
Olaydan bir müddet sonra tekrar bir 
araya gelen taraflar arasında çıkan 
tartışma üzerine tabancayla ateş 
edilmesi sonucu borcu veren kişi 
hayatını kaybetti. Olayla ilgili şüphe-
li sevgililer ile bir taksi sürücüsü 
olayın gerçekleştiği saatin 25 dakika 
sonrası yakalanarak gözaltına alındı. 
3’te                                         
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Antalya Büyükşehir Belediye-
si ASAT Genel Müdürlüğü’nün 
Gazipaşa’da yapımına başladığı 
ve mevcut arıtma tesisinin 4 katı 
büyüklüğünde bir sistemi kaldırabi-
lecek kapasiteye sahip derin deniz 
deşarj hattının yüzde 90’ı tamam-
landı. 5’te

Fahrettin Abi’yi 
dinlemek lazım

FAHRETTİN KÖKEN FAHRETTİN KÖKEN 

ÜMİT UYSAL ÜMİT UYSAL 


